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Vragen van het lid Van Haersma Buma (CDA) aan de ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht dat justitie en politie grote moeite
hebben met de aanpak van dierenextremisme. (Ingezonden 16 april 2010)

1
Hebt u kennisgenomen van het bericht dat justitie en politie grote moeite zouden hebben met
de aanpak van dierenrechtenextremisten? 1)

2
Zijn de feiten in het bericht waar?

3
Hoe beoordeelt u het feit dat het speciaal opgerichte landelijke politieteam na een jaar nog
steeds geen noemenswaardige resultaten zou hebben geboekt?

4
Volstaan de tot op heden genomen maatregelen tegen het (extreme) dierenactivisme, zoals
vermeld in het onderhavige bericht? Zijn de maatregelen volgens u voldoende in gang gezet?

1) Trouw, 12 april 2010


